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El Nou Casino de la Constàn-
cia, conegut com el Casino 
dels Nois, és un edifici cons-
truït a finals del segle XIX de-
clarat patrimoni de Bé Cultural 
d’Interès Nacional, propietat 
de “l’Associació Nou Casino 
de la Constància” que històri-
cament ha estat un centre de 
reunió dels socis on s’han fet 
activitats d’àmbit cultural i so-
cial però que amb el pas dels 
anys i els canvis en els hàbits 
socials ha registrat una impor-
tant disminució de la base as-
sociativa i com a conseqüèn-
cia, també dels seus recursos 
propis.
  Hem constatat que quan es 
fan actes al primer pis del ca-
sino, sobretot la gent gran té 
moltes dificultats per acce-
dir-hi degut a les escales que 
el fan poc accessible i algunes 
esquerdes a les parets ofe-
reixen una sensació d’insegu-
retat que, darrerament s’ha 
vist incrementada per un des-
preniment de part de la façana 
que representa un risc públic.
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El casino dels Nois, és un 
edifici construït a finals 
del segle XIX declarat 
patrimoni de Bé Cultural 
d’Interès Nacional (BCIN)

GRUP MUNICIPAL

Sant Feliu 
de Guíxols

Proposem que l’Ajuntament lideri la rehabilitació 
urgent del Casino dels Nois

Els regidors i regidores de Junts 
us desitgem una bona Festa Major

  La situació actual d’aquest 
immoble, protegit amb la 
màxima catalogació, eviden-
cia que necessita urgentment 
reformes i rehabilitació que 
comportaran inversions im-
portants  que l’ajuntament tin-
drà més facilitat per finançar-
les si aquest actiu passa a ser 
un equipament de titularitat 
municipal.
  Respectant la sobirania de 
l’entitat propietària del Casino 

i atenent a les responsabilitats 
de l’ajuntament en la “preser-
vació i conservació del catàleg 
de béns protegits”, al darrer 
ple municipal vàrem propo-
sar que l’Ajuntament s’ofereixi 
a l’Associació del Casino dels 
Nois per tal que debatin sobre 
l’opció de cedir l’immoble per 
reformar-lo íntegrament, amb 
dos propòsits fonamentals:  
mantenir-lo com a espai reha-
bilitat per a la reunió dels socis 
del Casino i reconvertir-lo en 
un centre cultural de referèn-
cia a Sant Feliu de Guíxols.

Apostar per la 
reconversió d’un centre 
cultural de referència a 
Sant Feliu de Guíxols
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SERVEIS

Junts demana la compareixença 
del govern i la devolució de 
quotes per les incidències a la 
piscina municipal de La Corxera

El mes de novembre de 2023 
el grup municipal de Junts 
ja va alertar que el servei de 
la piscina municipal s’estava 
veient afectat per la falta de 
manteniment i desatenció 
que està comportant la de-
gradació de les instal·lacions 
i les queixes dels usuaris per 
l’aigua freda a la piscina i a 
les dutxes, la manca de llum 
a les sales, rajoles caigudes, 
maquinària obsoleta, gote-
res permanents, i la caiguda 
recent d’una placa del sos-
tre sobre una taula del bar, 
que hauria pogut causar se-
riosos danys a alguna perso-
na. 
  Després d’alertar-ho públi-
cament, Junts i altres grups 
municipals van traslladar 
aquesta situació a les ses-
sions plenàries municipals 
dels mesos de novembre i 
desembre de 2023 on el go-
vern va respondre que l’al-
calde havia confirmat pre-
sencialment que la situació 
estava resolta i no hi veia 
més importància.
  Dos mesos després, vàrem 
constatar que les incidèn-
cies a la piscina municipal 
seguien empitjorant  per 
moments. Tal i com ens van 
indicar els usuaris i em-
pleats de la piscina, dese-

nes d’abonats es varen do-
nar de baixa del servei per 
la impossibilitat d’utilitzar 
les instal·lacions amb casos 
d’infants que es queixaven  
d’afeccions respiratòries a 
causa de les baixes tempe-
ratures a la piscina i els ves-
tuaris. Fins i tot, els usuaris 
es van haver de dutxar a les 
fosques perquè no hi ha-
via llum als vestidors i van 
anul·lar els cursos de nata-
ció perquè l’aigua seguia 
estant freda.
  Davant la inacció manifes-
ta de l’equip de govern, des 
de Junts ens vàrem posar 
en contacte amb la respon-
sable de l’empresa conces-
sionària que va declinar re-
unir-se amb nosaltres per 
indicacions dels regidors de 
govern. 
  Es per això, i donat que totes 
les línies de responsabilitat 
sobre equipaments munici-
pals recauen en el govern de 
la ciutat, que vàrem traslladar 
al ple municipal la petició de: 
compareixença del regidor 
de govern responsable de les 
instal·lacions municipals per 
tal que donés  explicacions a 
la ciutadania i la devolució de 
les quotes als usuaris men-
tre no es garantís el correcte 
funcionament del servei.

Proposta d’emissió dels plens 
municipals per Internet per 
obrir la política a la ciutadania
En les darreres eleccions mu-
nicipals, celebrades el 28 de 
maig, i per primera vegada des 
de la restauració de la demo-
cràcia, el 1978, el percentatge 
de població amb dret a vot que 
es va abstenir per escollir el go-
vern municipal es va aproximar 
al 50% (49,27%) i va disminuir 
11 punts respecte de les ante-
riors eleccions municipals, fet 
que demostra la desafecció de 
bona part de la població en la 
política municipal. El que és el 
mateix: la meitat de veïns i veï-
nes de la nostra ciutat van op-
tar per no dipositar cap vot, ni 
tan sols en blanc o nul, al mo-
ment de ser cridats per escollir 
el grup de persones que hau-
rien de dirigir el municipi els 
següents quatre anys.
  Una desafecció tan alta no 
hauria de deixar indiferent a 
cap dels grups que vàrem pre-
sentar candidatura en aquests 
comicis, que respon a un im-
portant desinterès per part de 
la població de Sant Feliu de 
Guíxols en les decisions sobre 
l’administració més propera als 
ciutadans i cal apropar la polí-
tica municipal a la ciutadania 
per revertir aquesta situació de 

desinterès. 
  Una manera de fer-ho és fa-
cilitar el seguiment de tots 
aquells debats i decisions 
que afecten al present i futur 
dels nostres veïns i fonamen-
talment els Plens municipals, 
ja sigui en directe o en diferit, 
tal com ja fan molts munici-
pis de l’entorn de Sant Feliu 
de Guíxols, com són Castell 
-Platja d’Aro o Palamós, que 
emeten en directe a través 
del seu canal de YouTube i 
posteriorment deixen els ví-
deos disponibles per aque-
lles persones que el vulguin 
veure en diferit.
  Per tot això, i amb l’objectiu 
d’apropar la política munici-
pal al conjunt de la ciutada-
nia, afavorint la transparència 
i la participació ciutadana, 
vàrem proposar l’adequa-
ció de la Sala de Plens per 
tal que disposi d’un sistema 
d’autorealització que garan-
teixi les retransmissions en 
directe dels plens i deixar-los 
disponibles, de manera in-
definida, al canal de YouTube  
fent l’emissió i difusió a tra-
vés de les xarxes socials de 
l’ajuntament.

POLÍTICA

POLÍTICA

Sant Feliu de Guíxols va acollir 
el primer Consell Nacional de 
la JNC de 2024
El dissabte 27 de gener, la 
Joventut Nacionalista de 
Catalunya va celebrar el 
seu primer Consell Nacio-
nal de 2024 al Teatre Mu-
nicipal Narcís Masferrer de 
Sant Feliu de Guíxols com a 
mostra de proximitat i amb 
vocació d’obrir la política al 
jovent de la nostra ciutat.
  L’acte va comptar amb la 
presència destacada dels 
regidors de Junts a Sant 
Feliu de Guíxols, així com 
de distingits representants 
polítics com l’alcaldessa 

de Begur, Sra. Maite Selva, 
la presidenta de Junts al 
Baix Empordà, Sra. Vanessa 
Peiró, i el filòleg i polític ac-
tivista català Toni Strubell.
  El parlament d’obertura 
del primer Consell Nacio-
nal de l’any va anar a càrrec 
de Josep Fradera i Camps, 
jove ganxó que forma part 
de la JNC al Baix Empordà.

El parlament d’obertura 
va anar a càrrec del 
ganxó Josep Fradera
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SEGURETAT VIÀRIA

Junts exigeix al govern la reparació urgent de vies intransitables 
com el carrer Santander i la Ronda d’en Joan Casas

Des de Junts hem expressat la 
nostra preocupació per la falta 
de manteniment de molts ca-
rrers de Sant Feliu de Guíxols, 
i hem donat veu als veïns dels 
carrers Santander i Ronda d’en 
Joan Casas que s’han queixat 
amb raó de l’estat d’aquestes 
vies. 
  Fa molts mesos que aquestes 
zones es troben en un lamenta-
ble estat de conservació, cosa 
que no només afecta la segu-
retat i comoditat dels veïns 
que hi resideixen, sinó tam-
bé el trànsit dels que utilitzen 
aquests carrers en ruta cap al 
barri de Vilartagues a través de 
l’Avinguda d’Europa. 
  És inacceptable que aquesta 
problemàtica persisteixi sense 
una acció adequada per part 
del govern de TSF i exigim una 
intervenció immediata per part 

de l’ajuntament per solucionar 
aquesta q üestió i millorar les 
condicions de circulació i se-
guretat en aquestes vies.
  Instem a les autoritats mu-
nicipals a prioritzar aquesta 
qüestió i a dedicar els recur-

sos necessaris per a la repara-
ció i manteniment dels carrers 
afectats així com molts d’al-
tres carrers de Sant Feliu que 
es troben en la mateixa situa-
ció. El benestar dels ciutadans 
i la seguretat viària han de ser 

una prioritat per a l’administra-
ció local.
  L’equip de Junts continuarà 
vigilant i treballant per garantir 
el benestar i la qualitat de vida 
dels ciutadans d’aquests barris 
i de la resta de Sant Feliu.

L’Ajuntament de Sant Feliu de Guíxols va aprovar una moció de 
Junts per lluitar contra la delinqüència multireincident

SEGURETAT

El ple de l’Ajuntament de Sant 
Feliu de Guíxols va aprovar, per 
una àmplia majoria, una mo-
ció dirigida a combatre la de-
linqüència multireincident a la 
ciutat. La proposta, presentada 
conjuntament pels grups mu-
nicipals de Junts per Catalunya 
i Tots per Sant Feliu, va instar la 
implementació d’eines al siste-
ma judicial per garantir que els 
casos de multi reincidència no 
continuïn sense impunitat.
  La delinqüència multireinci-
dent és un problema que afec-
ta moltes ciutats a tot el Baix 
Empordà. Es refereix a aquells 
individus que cometen delic-
tes repetidament. Aquests de-
linqüents poden ser una càrre-
ga significativa per a la societat 
i representen un desafiament 
per a les autoritats encarrega-
des de mantenir la convivència 
i la seguretat.
  La moció aprovada reconeix 

la necessitat d’abordar aquest 
problema de manera decidida 
per part de totes les adminis-
tracions i es manifesta la ne-
cessitat de reformar i adaptar 
el Codi Penal, la Llei d’enjudi-
ciament criminal i a la creació 
de nous jutjats i jutges de re-
forç. Per aquests motius s’insta 
a les diferents administracions 
supramunicipals a entomar de 
forma decidida aquests canvis 
legislatius i aplicació de recur-
sos humans i materials.
  L’aprovació d’aquesta mo-
ció és un pas significatiu per 
una ciutat més segura i jus-
ta. No obstant això, també es 
reconeix que la solució no és 
simple. La delinqüència mul-
tireincident és un problema 
multifacètic que requereix una 
resposta integral i sostinguda.
  El portaveu de Junts, Toni Ca-
rrión, va expressar la seva satis-
facció per l’aprovació de la mo-

ció i va destacar la importància 
de treballar junts com a comu-
nitat per a abordar aquest de-
safiament. “No hem de perme-
tre que la impunitat s’imposi”, 
va dir Carrión durant la sessió 
plenària de l’Ajuntament.
  En resum, l’aprovació d’aques-

ta moció busca aconseguir una 
millor convivència. Esperem 
que els resultants tinguin un 
recorregut positiu i serveixin 
per a la millora de la seguretat 
dels ciutadans i contribueixin a 
reduir la delinqüència multire-
incident.
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POLÍTICA

EDUCACIÓ

Junts va denunciar que Motas ha construït il·legalment una 
obra particular
El grup municipal de Junts 
va rebre diverses consultes 
de ciutadans que alertaven 
de la instal·lació d’una pèr-
gola al terrat d’un edifici de 
l’Avinguda de Catalunya que 
resultava visiblement es-
tranya, donat que té un im-
pacte visual notable i és un 
tipus de construcció que ha 
estat denegada en diverses 
ocasions pels serveis tèc-
nics de l’ajuntament a d’al-
tres veïns per no adaptar-se 
a la normativa.
  És a partir d’aquestes con-
sultes ciutadanes que Junts 
va estudiar el cas i confirma 
que efectivament s’ha cons-
truït fora de normativa una 
pèrgola amb una instal·lació 
fotovoltaica adossada que 
sobresurt notablement del 
volum edificat existent. La 
sorpresa va estar en confir-
mar al registre de la propie-
tat que aquesta instal·lació, 

s’ubica al terrat de l’edifici 
on resideix l’alcalde Carles 
Motas i des d’on ha enregis-
trat algun dels seus vídeos. 
  Es tracta d’una construc-
ció metàl·lica amb una ins-
tal·lació de plaques solars 
fotovoltaiques de grans di-
mensions, que vàrem poder 
confirmar que no existia me-
sos enrera i que no està per-
mès construir sobre la última 
planta dels edificis segons 
les normes urbanístiques de 
Sant Feliu de Guíxols: “La 
instal·lació de plaques so-
lars i fotovoltaiques s’haurà 
d’integrar a la composició 
volumètrica de l’edifici (…) 
es podran instal·lar pèrgo-
les admetent-se únicament 
cobriments vegetals”.   
  Des de Junts creiem que 
els càrrecs electes tenim 
una responsabilitat afegida 
en complir i fer complir les 
normes que ens afecten a 

tots per igual i sobretot en 
el càrrec d’una personalitat 
pública com és l’alcalde que 
ha de ser exemplar en tots 
els aspectes i de qui donem 
per suposat que coneix per-
fectament les limitacions i 
possibilitats de la normativa 

que regeix a Sant Feliu de 
Guíxols.  

Instal·lació fotovoltaica 
al terrat de l’edifici on 
resideix l’alcalde Carles 
Motas no compleix amb 
el POUM

Presentem una moció per donar un suport adequat a les 
persones amb altes capacitats
El dia 14 de març de 2024, 
en commemoració del Dia 
Mundial de les Altes Capa-
citats, Junts per Catalunya a 
Sant Feliu de Guíxols va rea-
firmar el seu compromís amb 
la promoció de la diversitat 
i la igualtat d’oportunitats 
a l’àmbit educatiu. Aquesta 
data ofereix una oportunitat 
única per reflexionar sobre 
la importància de propor-
cionar un suport adequat a 
les persones amb altes ca-
pacitats i sensibilitzar la co-
munitat en general sobre les 
seves necessitats.
  Les persones amb altes ca-
pacitats posseeixen estils 
d’aprenentatge i capacitats 
excepcionals, i és essencial 
reconèixer i valorar les seves 
habilitats úniques. Tot i això, 

moltes vegades, aquest 
col·lectiu no rep l’atenció i 
els recursos que necessita 
per a un desenvolupament 
òptim. L’educació és clau 
per al creixement personal 
i professional d’aquestes 
persones, i és responsabili-
tat de tots garantir que re-
bin el suport necessari per 
assolir el seu màxim poten-
cial.
  En aquest sentit, Junts per 
Catalunya està compromès 
a impulsar accions concre-
tes per millorar l’atenció 
i el suport a les persones 
amb altes capacitats. Amb 
aquest compromís vàrem 
proposar les següents ini-
ciatives:
  Sensibilitzar la comunitat 
educativa: Organitzant cam-

panyes, xerrades i jornades 
per informar i conscienciar 
els professionals de l’edu-
cació, les famílies i l’alum-
nat sobre les necessitats es-
pecífiques de les persones 
amb altes capacitats.
  Proporcionar recursos edu-
catius adequats: Demanant 
al Departament d’Educació 
de la Generalitat de Cata-
lunya que garanteixi una for-
mació adient al professorat 
i una destinació de recursos 
suficients als Equips d’As-
sessorament Psicopedagò-

gic (EAP), amb l’objectiu de 
diagnosticar i adequar els 
programes educatius a les 
necessitats dels estudiants 
amb altes capacitats.
  En aquest Dia Mundial de 
les Altes Capacitats, vàrem  
voler expressar el nostre 
compromís ferm amb la in-
clusió i el suport a tots els 
estudiants, independent-
ment de les seves capaci-
tats. L’educació és un dret 
fonamental de tots, i treba-
llarem incansablement per 
assegurar que totes les per-
sones tinguin l’oportunitat 
de créixer i prosperar.

L’educació es clau per 
al creixement personal 
i professional de les 
persones amb altes 
capacitats

Cal sensibilitzar a la 
comunitat educativa 
sobre aspectes claus 
d’inclusió
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APARCAMENT

SEGURETAT

Junts recomana al govern municipal que repensi el seu pla 
d’aparcaments erroni

Davant de les recents me-
sures adoptades pel go-
vern de Tots per Sant Feliu 
i PSC respecte a la política 
d’aparcaments, que han ge-
nerat confusió i malestar en-
tre els ciutadans i els esta-
bliments comercials, vàrem 

presentar un prec al ple de 
l’ajuntament, demanant una 
pausa en les actuacions per 
reavaluar la situació de ma-
nera més transparent.
  La política d’aparcaments 
de l’actual govern ha estat 
objecte de crítiques per la 

seva implementació preci-
pitada i la comunicació de-
ficient, com ha demostrat la 
necessitat urgent d’organit-
zar dues reunions informa-
tives amb els establiments 
per intentar aclarir l’estra-
tègia a seguir. En aquestes 
reunions, es va admetre que 
es tractava d’una “primera 
proposta” i que “tot estava 
obert”, fent palès un esce-
nari d’incertesa i improvisa-
ció.
  El prec presentat demana-
va al govern que, abans de 
prendre més decisions, es 
mantinguessin les mateixes 
condicions durant un any. 
Durant aquest temps, s’ins-
ta a recollir més informació 
i a elaborar un pla detallat 
i consensuat amb tots els 
agents implicats, incloent-hi 
residents, treballadors, pro-
pietaris d’establiments i al-
tres parts interessades.
  La proposta busca adreçar 
múltiples preocupacions ex-

pressades per la ciutadania, 
incloent l’elevat cost d’apar-
cament per a treballadors 
que no resideixen a la zona, 
la possibilitat de vendre mi-
nuts d’aparcament als esta-
bliments, i la reconsideració 
de projectes costosos com 
la segona fase de l’aparca-
ment de ponent, valorada 
en 3,5 milions d’euros, so-
bretot després de la baixís-
sima ocupació de l’aparca-
ment de l’estació de busos 
durant la Setmana Santa.
  Fem una crida al govern 
perquè adopti un enfo-
cament més deliberatiu i 
col·laboratiu en la gestió de 
l’aparcament, garantint que 
qualsevol futura mesura si-
gui el resultat d’un procés 
transparent, ben informat, i 
que compti amb el suport i 
el consens de tots els sec-
tors afectats.

Junts demana més càmeres de seguretat al polígon de Sant 
Feliu de Guíxols per evitar nous robatoris
Davant la creixent insegu-
retat al polígon industrial 
Bujonis, caracteritzada per 
robatoris recurrents, Junts 
per Catalunya a Sant Feliu 
de Guíxols hem presentat 
un prec al govern municipal, 
instant a prioritzar de mane-
ra urgent la instal·lació de 

càmeres de vigilància en els 
accessos d’aquesta zona.
Ja en les sessions plenàries 
d’abril i agost de 2021, es 
va preguntar al govern pel 
mateix motiu, rebent com 
a resposta la imminent ins-
tal·lació de sistemes de vigi-
lància que controlarien l’ac-

cés de vehicles al polígon. 
A l’estiu de 2022, es va pro-
cedir a contractar la col·lo-
cació de 16 punts de vigilàn-
cia nous. No obstant això, el 
9 d’agost de 2022, la Junta 
de Govern Local va decidir 
desistir i arxivar el procedi-
ment sense que les mesu-
res anunciades s’haguessin 
portat a terme.
  Tres anys després d’aques-
tes promeses, la falta de 
càmeres de vigilància con-
tinuava sense resoldre’s i 
tant empreses com cossos 
policials reconeixien la ne-
cessitat urgent d’aquesta 
infraestructura per prevenir 
i actuar eficaçment davant 
dels robatoris i garantir la 
seguretat de la zona. 

  A través d’aquest prec, 
Junts per Catalunya de-
maneva al govern que re-
considerés la seva decisió 
anterior i procedís a la ins-
tal·lació de les càmeres de 
vigilància al polígon indus-
trial Bujonis amb la major 
celeritat possible, seguint 
l’exemple d’altres zones de 
Sant Feliu ja protegides per 
aquest tipus de tecnologia.
  Junts per Catalunya vàrem 
fer una crida al govern Tots 
x Sant Feliu-PSC perquè ac-
tués de manera decisiva i 
responsable davant les ne-
cessitats de seguretat dels 
empresaris i la ciutadania 
de Sant Feliu de Guíxols.



POLÍTICA

Portem al ple una moció per 
a fomentar l’ús de la llengua 
catalana
El Grup Municipal de Junts 
vàrem propor una iniciativa 
per a promoure l’ús del ca-
talà als serveis municipals 
de Sant Feliu de Guíxols, re-
coneixent-ne el valor com 
a element fonamental de la 
identitat local i la cohesió 
social.
  Considerant el català com 
la llengua pròpia de Cata-
lunya, protegida per lleis i 
normatives que en garan-
teixen la preservació i pro-
moció, el Grup Municipal de 
Junts va presentar al ple una 
moció destinada a fomentar 
la seva presència als serveis 
municipals de Sant Feliu de 
Guíxols.
  La proposta contempla di-
verses mesures orientades 
a enfortir l’ús del català en 
els serveis municipals, des-
tacant:
  Foment de la presència 
del català: Promoció de la 
comunicació escrita i oral 
en català en totes les inte-
raccions amb la ciutadania, 
així com en la senyalització 
i material informatiu dels 
equipaments municipals.

El Grup Municipal de Junts 
a Sant Feliu de Guíxols hem 
presentat una demanda 
contundent al govern de 
Tots per Sant Feliu i al PSC 
per tal de respondre de ma-
nera immediata a aquestes 
necessitats de la comunitat 
educativa, especialment les 
expressades des de fa anys 
per les representants de les 
escoles bressol.
  En un context de creixent 
preocupació pel canvi 
climàtic, les temperatures 
extremes s’han convertit 
en una realitat quotidiana. 
Aquest fenomen afecta de 
manera particular les aules 
de les escoles bressol, que, 
a diferència d’altres centres 
educatius, no tanquen du-
rant els mesos d’estiu. 
  Vàrem instar a la implemen-
tació urgent de mesures per 
regular la temperatura dins 
les escoles bressol munici-
pals. Durant l’estiu passat, 
els termòmetres van arribar 
als 30 graus, una situació in-
tolerable que posa en risc 

  Garantia de l’atenció en ca-
talà: Assegurar que els ser-
veis d’atenció al públic es 
realitzin en català i promou-
re la formació del personal 
municipal per a una atenció 
eficient en aquesta llengua.
Estímul d’activitats culturals 
en català: Fomentar la cele-
bració d’activitats culturals, 
tallers i esdeveniments en 
català als equipaments mu-
nicipals, en col·laboració 
amb entitats culturals i edu-
catives.
  Implementació de cam-
panyes de sensibilització: 
Crear campanyes informa-
tives per a conscienciar so-
bre la importància de l’ús 
del català i col·laborar amb 
mitjans de comunicació lo-
cals per a la seva difusió.
  Amb aquesta moció, el 
nostre Grup Municipal bus-
ca reforçar la presència i 
vitalitat de la llengua cata-
lana a Sant Feliu de Guíxols, 
garantint-ne la seva conti-
nuïtat com a part integrant 
del patrimoni lingüístic i 
cultural de la localitat.

Demanem la instal·lació urgent 
d’equips d’aire condicionat a 
les escoles bressol abans de 
l’estiu

EDUCACIÓ

el benestar i la salut dels in-
fants.
  És inadmissible que els in-
fants hagin de suportar con-
dicions que no només afec-
ten el seu confort sinó que 
poden tenir repercussions 
serioses en la seva salut. 
L’ajuntament ha de garantir 
un entorn d’aprenentatge 
segur i còmode per a to-
thom. 
  Aquesta mesura no només 
garanteix un entorn de tre-
ball adequat per al personal 
educatiu, sinó que, el que 
és més important, protegeix 
la salut i el benestar dels in-
fants que són els més vul-
nerables davant d’aquestes 
temperatures extremes.
  Estem satisfets que l’Ajun-
tament hagi donat una res-
posta  positiva a aquesta pe-
tició, garantint un ambient 
d’aprenentatge i laboral se-
gur i saludable a les nostres 
escoles bressol.

POLÍTICA

Junts+ guanya les eleccions catalanes a Sant Feliu de Guíxols
Els resultats de l’escrutini 
de les eleccions del 12 de 
maig, demostren la consoli-
dació de Junts com a prime-
ra opció, tant a Sant Feliu de 
Guíxols, com al Baix Empor-
dà i la vegueria de Girona. El 
partit, encapçalat pel Presi-
dent Carles Puigdemont, tot 
i que a la nostra província 
ha mantingut el mateix nú-
mero de diputats, que que-
den en set, ha augmentat 
tant el percentatge com el 
número de vots a totes tres 
demarcacions. A Sant Feliu 
de Guíxols la candidatura 
de Junts+ ha obtingut 2388 
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vots, més de 300 per sobre 
de la segona opció.
  Tot i una abstenció impor-
tant, una àmplia majoria 
dels votants independentis-
tes han fet confiança al pro-
jecte de Junts, que a Giro-
na ha presentat com a cap 
de llista el garrotxí Salvador 
Vergés. Aquests resultats 
ens encoratgen a seguir tre-
ballant com ho hem fet fins 
ara, tant a nivell municipal, 
des de Sant Feliu, com a ni-
vell comarcal i nacional, a 
través de la xarxa de cama-
raderia que s’ha creat en-
torn del projecte de Junts+.



INSTAL·LACIÓNS
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GRUP MUNICIPAL

Els regidors de Junts estem a la vostra disposició

TONI CARRIÓN
Portaveu del grup municipal
toni.carrion@guixols.cat

NINES RIVAS 
Persones i economia local
nines.rivas@guixols.cat

DAVID GONZÁLEZ
Territori i sostenibilitat
david.gonzalez@guixols.cat

NÚRIA MURLÀ
Administració i bon govern
nuria.murla@guixols.cat

El grup municipal de Junts 
va manifestar la seva pre-
ocupació i solidaritat amb 
les queixes de la ciutada-
nia sobre el mal estat de 
les instal·lacions esportives 
de Sant Feliu de Guíxols i 
la manca de manteniment 
que aquestes pateixen i que 
s’afegeixen a les viscudes 
recentment a la piscina mu-
nicipal de La Corxera.

Junts trasllada al govern les queixes dels usuaris de les 
instal·lacions esportives sobre el seu mal estat i la manca de 
manteniment

 Hem rebut nombroses 
queixes per part d’usuaris i 
clubs esportius que denun-
cien la degradació progres-
siva de les instal·lacions, 
la falta d’inversions ne-
cessàries per mantenir-les 
en condicions òptimes, i 
els problemes de seguretat 
com armaris elèctrics tren-
cats, suports metàl·lics a 
punt de caure, reixes al terra 
que són un perill pels usua-
ris o un mòdul prefabricat 
de fa 8 anys on hi ha el bar 
que costa 6.000 euros l’any 
de lloguer i que ha patit di-
versos robatoris per falta de 
seguretat al recinte.
  Aquesta situació és inac-
ceptable i demostra una 
manca de responsabilitat 
per part del govern en la 
gestió i el manteniment de 
les infraestructures munici-
pals. És urgent que es pren-
guin mesures immediates 

per solucionar aquests pro-
blemes i garantir que les 
instal·lacions esportives si-
guin segures, accessibles 
i adequades per a tots els 
usuaris.
  Al darrer ple de maig, hem 
demanat al govern munici-
pal que escolti les queixes 
dels ciutadans i actuï amb 

celeritat per resoldre aques-
ta situació. Proposem que 
es faci un estudi complert 
de totes les instal·lacions 
esportives de la ciutat per 
identificar els problemes 
existents i elaborar un pla 
d’acció concret per al seu 
manteniment i millora.
  Ens comprometem a seguir 
treballant per assegurar que 
els nostres equipaments 
esportius rebin l’atenció i 
les inversions necessàries, 
perquè tothom pugui gaudir 
d’unes instal·lacions dignes 
i segures. Així mateix, ani-
mem la ciutadania a conti-
nuar expressant les seves 
inquietuds i a participar ac-
tivament en la millora de la 
nostra ciutat.

Denunciem el mal estat 
de les instal·lacions 
esportives municipals
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PÀRQUING

Junts demana a TSF i PSC que rectifiquin i generin almenys 
500 noves places d’aparcament a prop de l’eix comercial i  
marítim
Pocs mesos després de 
l’entrada en vigor de les or-
denances fiscals que van 
suposar un increment del 
200% dels preus per apar-
car a Sant Feliu de Guíxols, 
i que van generar malestar 
en residents, comerciants 
i restauradors, el govern 
conformat pel partit de l’al-
calde Carles Motas i el PSC 
segueix apedaçant la nor-
mativa que regula l’estacio-
nament, fent evident el que 
Junts hem avançat fa temps 
a través del nostre portaveu 
Toni Carrión: el govern de 
Sant Feliu de Guíxols no té 
una política d’aparcaments 
clara i va improvisant de 
forma erràtica, sense cap 
criteri establert.
  Hem tornat a veure una 
segona revisió en 6 mesos 
de l’ordenança reguladora 
dels preus per l’estaciona-
ment amb limitació horària, 
amb els únics vots a favor 
de l’equip de govern, que 
estableix ara unes àrees 
zona verda de pagament 

pels veïns de Sant Feliu de 
Guíxols que serà zona blava 
pels no residents. En aquest 
nou text de l’ordenança, el 
govern ha afegit una nova 
àrea de zona blava al carrer 
Gavines de Sant Pol de 156 
places d’aparcament que 
eren gratuïtes i que es su-
men a les altres 609 places 

gratuïtes que a principis 
d’any també varen convertir 
en places de pagament.
  Des del grup municipal de 
Junts ens hem posicionat 
des del primer moment, en 
contra d’ampliar els horaris 
de la zona blava, de fer de 
pagament els aparcaments 
de la carretera de Tossa, i 

de fer de pagament tot l’any 
l’aparcament de la Corxera, 
l’aparcament de la barana 
de mar o els de Sant Pol.  
  També considerem un error 
haver gastat 3 milions en 
construir l’aparcament de 
l’estació d’autobusos on ja 
hi havia 116 aparcaments gra-
tuïts i que ara estan buits la 
gran part del temps sobretot 
després de que TSF i PSC ha-
gin eliminat places d’aparca-
ment a tota la ciutat des del 
primer dia que van arribar, 
ara fa ja 9 anys. 
  És per això que Junts hem 
mantingut la posició i vàrem 
votar en contra d’aquesta 
modificació, instant al go-
vern a elaborar una estratè-
gia d’aparcaments raonada, 
sensata i que doni resposta 
a llarg termini als problemes 
reals de Sant Feliu de Guíxols 
resolent les mancances que 
el pla de mobilitat situa so-
bretot a la zona del peu de la 
carretera de Palamós on cal 
generar almenys 500 noves 
places d’aparcament.

COMUNICACIÓ

TVCB i Ràdio Sant Feliu 
entrevisten a Toni Carrión
El programa de TVCB “Aquí 
l’Empordà” entrevista al nos-
tre cap de llista Toni Carrión, 
durant el programa televisiu 
el portaveu de Junts per Ca-
talunya a Sant Feliu de Guí-
xols, ha fet l’anàlisi política 
del primer any de mandat 
i ha posat sobre la taula els 
problemes que afecten els 
ciutadans i que l’actual go-
vern (TSF + PSC) no solucio-
na. Pots veure el vídeo de 
l’entrevista completa al ca-
nal de YouTube de TVCB.
  També ha estat entrevistat 
per Ràdio Sant Feliu al pro-
grama “21R” on ha pogut ex-

plicar amb detall els incom-
pliments de l’alcalde Motas, 
així com la falta de projec-
tes per poder resoldre els 
problemes d’aparcament i 
generar noves oportunitats 
per l’economia local. Pots 
escoltar el Podcast del pro-
grama al web de Ràdio Sant 
Feliu.

Cal generar noves 
oportunitats per 
l’economia local i 
solucionar els problemes 
d’aparcament de la 
ciutat



VIALITAT

Apressem el govern de Sant Feliu de Guíxols a enllestir la 
normativa que reguli els patinets elèctrics

Vols participar a la política municipal?
T’agradaria formar part de Junts?

Envia’ns un email a: santfeliudeguixols@junts.cat
o visita el web: www.juntsguixols.cat

Participa!
Avinguda Canàries 40 · Sant Feliu de Guíxols 
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L’executiva local de Junts va 
renovar-se després de les 
eleccions celebrades en-
tre el 25 i el 27 de juny, a les 
que van ser convocats tots 
els afiliats de Sant Feliu de 
Guíxols.  Gemma Arnau pren 
el relleu a David Gonzàlez 
al capdavant del partit, as-
sumint el càrrec de presi-
denta de l’executiva ganxo-
na. L’acompanyen la Teresa 
Massegosa, en Josep Frade-
ra, l’Anna Esquiva i la Núria 
Murlà.
  L’equip s’ha compromés 
a treballar en tres objec-
tius: Potenciar la presència 
de Junts al nostre municipi 

i a Catalunya. Donar suport 
al grup municipal. Treballar 
per la defensa del català. 
  Proclamat el nou equip, 
Gemma Arnau ha volgut 
agraïr la tasca duta a terme 
per David González en la 
implantació del partit a Sant 
Feliu de Guíxols i sobretot 
en el darrer any, especial-
ment complicat a causa de 
la convocatòria de quatre 
comicis electorals.
  L’executiva local es posa 
a disposició dels afiliats i 
simpatitzants per seguir 
avançant junts en aquest 
projecte que ara ha fet qua-
tre anys.

Junts a Sant Feliu de Guíxols renova l’executiva local
LOCAL

Després de cinc mesos que 
el ple municipal de Sant Feliu 
de Guíxols aprovés la moció 
del nostre Grup Municipal 
per “Modificar l’ordenança 
municipal de circulació i 
adaptar-la als vehicles de 
mobilitat personal (VMP)”, se 
va produir un nou accident 
d’aquest tipus de vehicles.
  Segons va informar el Dia-
ri de Girona “Dues persones 
varen resultat ferides la ma-
tinada de diumenge en un 
accident de trànsit a Sant 
Feliu de Guíxols. Ambdós 
viatjaven en un patinet elèc-
tric i s’han accidentat a la 
carretera de Palamós cap a 
dos quarts de tres de la ma-
tinada”.
  L’augment de la presència 
dels patinets elèctrics, tant 
a la calçada com a les vo-

reres, i el desconeixement 
generalitzat de la normativa 
específica que regula la ti-
nença i conducció d’aquests 
vehicles, genera continus 
conflictes de seguretat i de 
convivència entre els seus 
conductors i els conductors 
de vehicles convencionals i 

vianants.
  És precisament per evi-
tar accidents com el que 
s’ha produït o d’altres que 
poden arribar a produir-se 
en les zones de vianants 
de Sant Feliu, que el nos-
tre grup municipal apressa 
el govern municipal per tal 

que prioritzi l’adaptació de 
la normativa municipal per 
regular la tinença i circu-
lació dels VMP, i al mateix 
temps, iniciï una campanya 
de foment del coneixement 
de la normativa reguladora 
de la tinença i conducció 
d’aquest tipus de vehicles.


